
ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.858/17.0 4.2019

PROCES-YERBAL

Incheiat azi 17.04,2019 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
;i convocatl prin dispozitia primarului nr.34l11.04.2019, sedinta care a avut loc la sediul adminishativ al
acestei institutii publice, ora 1 1.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimor, Zatyko Stefun-
Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefon-Atexandru, Laszlo Sandor, Buzas loai-Nicolaie, Erdei Dinut-
Eugen, Torok lanos, Torok Emeric, (Ingur Andrei-Ioan, Torok cornel-Marcel

La qedint[ a fost invitat gi dl Opre Viorel-Florian, care urmeazd. si fie repus in drepturi in baza
sentinfei nr . I 5 4 I C Al 28.02.20 1 9 a Tribunalului B ihor.

Nu a absentat nici un consilier,
Auparticipatdedrept: D-ulMolnartoaef-primar Ei d-na MelaMaria-Elena-sectetar,

S-a constatat ca sedinta este statutarf, participfind 11 consilieri locali din totalul de 1l
consilieri in functie.

D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea
gedinlei ;i a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei ordinare,
av6nd urmitoarele puncte:

l. Proiect de hotirSre privind repunerea d-lui Opre Viorel-Florian, incepdnd cu data de 18.07.2016
in drepturile conferite de mandatul de consilier local in cadrul Consiliului Local al comunei S6niob,
conform Sentin{ei nr.l 5 4 I CN20 19 .

2. ordinii de zi.
3 . Aprobarea procesului verbal al gedinlei ordinare din data de 28.03 .2019.
4. Proiect de hot[r6re privind aprobarea contului de incheiere a exerciliului bugetar al comunei
Saniob pe trimestrul IV, anul2018.
5. Proiect de hot5rdre privind aprobarea contului de incheiere al exercitiului bugetar al comunei
Saniobpe anul2018.
6. Proiect de hotirdre privind aprobarea contului de incheiere al exerciliului bugetar al comunei
Saniob pe trimestrull, anul2019.
7. Proiect de hotdrAre privind aprobarea bugetului comunei SAniob pentru anul20l9.
8. Proiect de hotdrdre privind aprobarea asumdriilneasumarii responsabilitatii organizarii si
derularii procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achizitiaproduselor si a
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea masurilor educative,
aferente Programului pentru scoli al RomAniei.
9. Proiect de hotdrdre privind aprobarea Planului de asigurare cu resurse umane, materiale qi
financiare necesare pentru gestionarea situatiilor de urgen!6.
l0' Proiect de hot6r6re privind aprobarea P.IJ.Z. pentru construire gr[dini][, amenajdri exterioare
afe"rente qi imprejmuiri teren.
I l. Proiect de hotlrdre privind modificarea inventarului domeniului public al comunei S6niob.

12. Diverse.

La primul punct de pe ordinea de zi, Proiect de hotir6re privind repunerea d-lui Opre Viorel-
Florian, incepdnd cu data de 18.07.2016 in drepturile conferite de mandatul de consilier local in cadrul
Consiliului Local al comunei Sdniob, conform Sentinlei rtr.l54/CAl20l9, d-na secretar aratd cd in urma
notificdrii de punere in aplicare a sentinfei, depusi de cltre dl Opre Viorel-Florian, inregistrat[ cu num6rul
767108.04.2019, dl primar a ?nitiat proiectul de hotdr6re in vederea respectirii sentinfei emise de Tribunalul
Bihor, definitivl qi executorie. 

I



La cererea d-lui preqedinte de qedin{d, d-na secretar a dat citire proiectului de hotir6re.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedin{6, invitd la discufii.

Dl primar aratd cd dl Opre l-a informat verbal despre cdqtigarea procesului, cd are sentin{a definitivl
qi cE este repus in drepturi. Rdspunsul lui a fost c6 la primirie nu s-a primit nici un document gi pdn[ cdnd

nu se va lua la cunoqtin!6, nu putem sd facem demersurile necesare. Drept pentru care dl Opre Viorel s-a

prezentat la primlrie qi a depus sentinfa cu adresd de inaintare.

Dl Laszlo Sandor arutd cd sentin{a aceasta nu a ajuns la noi pe cale oficia16.

D-na secretar aratd cd sentin{a a ajuns la noi in mod oficial, prin faptul ci persoana interesat[, dl

Opre Viorel, a depus qi a inregistrat cu adresl de inaintare aceastd sentinlE definitivd gi executorie. Iar faptul

ci Prefectura sau orice altd institulie ne-ar informa despre aceastd sentinfI, nu o face mai oficialS sau

executorie dec6t este.

Dl Zatyko Stefan aratd, cd. intotdeauna validarea unui consilier se face pe baza adresei de la

partid.

d-na secretar aratd cd nu este cazul nici unei adrese de la partid, deoarece Coniliul local a fost

validat la data de 30.06.2016, inclusiv dl Opre, care a depus qi jurdmdntul in acel moment.

Dl Zatyko Stefan Adalbert solicitd {;nei secretar sd solicite in scris p[rerea Prefecturii Oradea

qi binenfeles, dispozifia de repunere in funcfie a dlui consilier, intrucit Consiliul local, prin aceast[ hotdrAre

ar putea sd ajungi iar la urmdri judecitoregti.

d-na secretar arutd cd poate si ceard o pirere sau un punct de vedere, cI altceva nu are ce sd

cear[, dar cd nu are nici o logic[. Instan{a este cea care a anulat Ordinul Prefectului qi a dispus repunerea dl

Oprea in drepturile mandatului de consilier cu data la care a fost emis Ordinul, adic[ 18.07.2016. Instan{a a

dispus acest lucru, nu mai trebuie si dispun[ nimeni, altcineva. Noi am luat la cunogtin,ti in mod oficial

despre aceastd sentin!6 qi avem obliga(ia de a o pune in executare. Mai exact, prin hot6rdre se va lua act de

dispozifiile instanfei gi implicit, vom inceta efectele hot6r6rilor ulterioare. In concluzie, ct data prezentei

hotdr6ri, dl Opre igi preia locul in Consiliul local, iar dl Torok Emeric, care a ocupat locul pe aceastl

perioadS, se va retrage.

in continuare, d-na secretar aduce la cuno,stinfa consilierilor, mai ales a celor care vor sI voteze

impotrivS, repercursiunile gi urmdrile neadoptdrii acestei hotdrAri.

Dl Zatyko Stefan, propune ca in final, aceast6 hotdrdre s[ fie adoptatd la ultimul punct din

ordinea de zi, mai ales cd dl Torok Emeric a fost prezent la sedin(a Comisiei de specialitate qi, astfel si
poatlfr pdni la sfbrqitul qedinfei.

d-na Secretar aratl c6, proiectul de hotdrdre a fost pus ca prim punct pe ordinea de zi, tocmai

pentru a se clarifica situa{ia fiecdruia la inceputul qedin{ei, dar, in aceste condilii, propun si se voteze acum,

iar efectele s[ se produc6 cu prima gedin![ care urmeazl.

Drept urmare, dl. pregedinte de gedin{d Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de

hot[rdre, .punctul unu al ordinii de zi, cu condilia producerii efectelor cu data urmitoarei gedin,te,

adoptandu-se Hotarareanr.ZT, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . Dl Torok Emeric s-a

ab{inut de la vot, fiind in conflict de interese cu prevederile hot5r6rii.

" in continuare, Dl. Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedin{[ supune la vot proiectul de

hot[r6re privind aprobarea ordinii de zi. Astfel a fost adoptatb Hotararea nr.28, cu 11 voturi pentru, 0

voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul trei din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul

verbal al sedintei ordinare din 28.03.2019 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea

Consiliului local.
Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu l1 voturi pentru, 0 impotriv[ gi 0 ablineri, adoptandu-

se Hotarareanr.29.

La punctele patru, cinci qi gase din ordinea de zi, Proiectele de hotlrAre privind execu{ia

bugetelor , dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedin!6, arutd cd materialele au fost studiate in



comisia de specialitate qi nu sunt observa(ii sau comentarii. Singura problemi de remarcat, este c[ in anul
2018 nu a fost executat bugetul Yola%o.

dl. PreEedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectele de hotdrAre, punctele patru, cinci
gi qase ale ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.30, Hotararea nr.31 pi Hotararea nr.32, toate cu 11
voturi pentru, 0 vofuri impotriva si 0 abtineri .

La punctul gapte din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului
comunei SAniob pentru anul 2019, d-na contabil prezintd raportul de specialitate gi proiectul de hotdrdre.

Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinli, aratd, cd materialul a fost studiat in comisie,
drept urmare propunem cAteva modific[ri intre conturi, astfel: pe partea de cheltuieli, de la invi!6rn6nt,
reparafii curente, suma de 26.000 se va muta la capitolul transporturi, reparafii strdzi, trotuare. Practic,
dorim amenaiareatrotuarului gi a unei parc[ri frumoase in fa{a ;colii. Astfel, tot qcoala va fi beneficiar. Mai
departe, am dori sd diminu[m capitolul ,,autoritdfi publice gi acliuni externe,, suma de 100 mii, care si fie
rcpartizatd, astfel : 25 mii - reparafii acoperiq la clddirea gcolii din Sfrrnaq, iar 75 mii - reparafii, covor
asfaltic pe strada Bisericii Catolice din S6niob, cam 250 m. $i tot in aceast[ sum[ va intra reparalia, covor
asfaltic pe drumul comunal DCZA de la Cenalog, cam I km. Apoi, tot de la capitolul autoritafl pblice - la
reclamd gi publicitate sd fie alocatd suma de 4 mii lei, deoarece, noi, Consiliul local dorim sd infiin{dm un
pliant de reclamd qi promovare a comunei. Mai avem suma pe care am primit-o de la Guvern, 150 mii lei,
care vor fi impArfi{i pe localitdli, conform populafiei, direct proporfional cu numdrul de locuitori.

Alte discufii nu au mai fost.
dl. Pregedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotir6re, punctul gapte al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.33, cu 11 vofuri pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
asumlrii/neasumarii responsabilitatii organizarii si derularii procedurilor de atribuire a

contractelor/acordurilor-cadru pentru achizitia produselor si a contractelor/acordurilor-cadru de
prestare a serviciilor pentru derularea masurilor educative, aferente Programului pentru scoli al
Romflniei, d-l primar prezintilraportul de specialitate qi proiectul de hot[r6re.

Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinfd, aratd cd materialul a fost studiat in comisie
;i au ajuns la concluzia ci nu avem posibilitatea si facem aceste demersuri, drept pentru care avem
propunerea ca resonsabilitatea sd rdm6nd la Consiliul Judefean, iar noi sI aprobim neasumarea.

dl. Preqedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotdr0re, punctul opt al ordinii
de zi, cu aprobarea neasum[rii, adoptandu-se Hotararea nr.34, cu l1 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul nou[ din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de
asigurare cu resurse umane, materiale qi financiare necesare pentru gestionarea situatiilor de
urgentl, d-l primar prezintd, raportul de specialitate gi proiectul de hotdrAre.' Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedin(6, aratd cd materialul a fost studiat in comisie
gi nu sunt observafii sau comentarii.

dl. Pregedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul noud al ordinii de
zi, adoptandu-se Hotararea nr.35, cu l1 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotarare aprobareaP.U.Z. pentru construire
gridini(I, amenajiri exterioare aferente qi imprejmuiri teren, d-l primar prezintd raportul de

specialitate Ei proiectul de hotir6re.
Dl Laszlo Sandor, ca fiind de specialitate, aratd c1,PUZril este conform, deline toate avizele

necesare, practice se poate vota.
DL Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hotlrdre punctual

zece din ordinea de zi, adoptandu-se lfotararea nr.36 cu I I voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotirire privind modificarea



inventarului domeniului public al comunei SAniob, d-na secretar prezintd expunerea de motive qi
proiectul de hotirdre Ei aratd cI este necesar sI se evidenfieze;i sd fie insugiti in lista de inventar a
domeniului public, cu toate modificdrile, intririle qi ieqirele care au fost aprobate in ultima perioadd.

Alte discu{ii nu au mai fost.
Dl Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinld, supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul

unsprezece, adoptandu-se Hotararea nr.37,, cu 1 1 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse:
Dl Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinf6, invitd la inscriere la discufii.
Dl Kiss Stefan-Alexandru, intreabi despre contractele cu salubrizarea, dacd. au fost modificate acolo

unde au fost glsite nereguli, vizavi de numdrul de persoane din gospoddrie?
Dl primar invitd pe dl inginer Kuin s[ dea rdspunsul.
Dl Kuin arati cd s-a frcut o act:ualizare a datelor cu numirul de persoane la fiecare gospoddrie,

iar acestea au fost transmise operatorului de salubrizare.
Dl Torok Emeric, aratd. cd,, tot in legltur[ cu salubrizarea, sunt persoane care nu au tomberoane

9i pun gunoiul in saci. Cei de la firmi au spus luna aceasta cd de luna viitoare nu vor mai ridica gunoiul
dac[ este in saci. Ce se va intimpla in aceastd situalie?

Dl primar aratd cd la primdrie nu s-a adus la cunogtinfd aceast[ situa]ie de citre operatorul de
salubrizare, dar, pentru cd acum avem bugef'aprobat, vom putea aloca gi banii pentru achizilionarea
pubelelor.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.
In incheiere, dl primar ureazdtuturor Slrbdtori fericite!

D-l Zatyko Stefan-Adalbert- presedintele de sedinta:
- Declar sedinla incheiata, nu inainte de a transmite tuturor Sdrbltori Pascale Fericite!
V[ mullumesc!
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRBSEDINTE DE SEDINTA
ZATYKO STEFAN-ADALBE
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